
From:                                 Geir Sandbu
Sent:                                  Fri, 12 May 2023 09:48:14 +0200
To:                                      Nasjonal kommunikasjonsmyndighet (firmapost@nkom.no)
Cc:                                      Anja Vimme Skadal
Subject:                             Innspill til tildeling av 1500 MHz- og 26 GHz-båndene
Categories:                       Øyvind

Hei 
Jeg ber om at forslaget avvises og at 26 GHz-båndene ikke frigis til kommersiell bruk for 
mobiloperatørene og 5G.

Mulige skadelige helse- eller miljøvirkninger ved bruk av 26 GHz-båndene er ikke avklart.
Foreløpig finnes det (etter hva jeg har kunnet bringe på det rene) ikke forskning på 
eventuelle helse- og miljøvirkninger ved bruk av 26 GHz-båndene sammen med de nye 
teknologiske løsningene som fases inn i 5G-teknologien.
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Forslaget om tildeling av 26 GHz-båndene innebærer en mangedobling av antall 
basestasjoner/antenner fordi de høye frekvensene når kortere enn de lavere og i tillegg 
krever fri sikt.

Dette betyr blant annet langt flere basestasjoner nær folks boliger, skoler, barnehager, 
sykehus, helsehus og andre områder der mennesker – herunder sårbare grupper som barn, 
gravide og syke – oppholder seg i over tid.
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2 medlemmer i min familie lider av el-overfølsomhet og har allerede et ganske begrensende 
liv. Mer eller mindre frivillige tester har vist at eksponering av stråling fra høye frekvensbånd 
gir større plager for de det gjelder.  (F.eks 802.11a trådløs tenknologi). Så innføring av 26 
GHz båndet vil ha en ganske innvaderende effekt på vår familie.

Mvh

Geir Sandbu
Bergerveien 4
1459 Nesodden

Enkelte som mottok denne meldingen, får ikke ofte e-post fra gsandbu@gmail.com. Finn ut hvorfor dette er 
viktig
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